

九州乐悠*2

7D
5N

KYUSHU LEISURE & FUN

别府 | 熊本 | 长崎 | 福冈
BEPPU | KUMAMOTO | NAGASAKI | FUKUOKA



Group Tour Contact: 0178188119



Fukuoka City
福岡市

第1天 吉隆坡 ✕ 福岡

于吉隆坡国际机场集合办理登记手续，然后乘搭飞机飞往日本。

第2天 福岡 - 146公里 - 别府

- 🏠 **汤布院子**：一座宁静的小山城，浓厚的日式和风糅合了欧式风情。
- 🏠 **金鳞湖**：汤布院的代表景点，可在此观赏倒影湖水中的山峦水林美景，或漫步闲游，度过令人心身愉悦的美妙时光。
- 🏠 **地狱谷**：让您叹为观止，探究橘红色与瓷蓝色的温泉水池。平均水温约高达98摄氏度。前往下一站之前您可以在此体验足浴。
- 🏠 **别府温泉**：别府温泉是日本温泉文化的代表，温泉水量号称全国之最。

第3天 别府 - 90公里 - 阿苏 - 49公里 - 熊本

- 🏠 **阿苏火山小山丘**：高度约50米且常年被绿草覆盖是完美打卡点之一。
- 🏠 **草千里**：辽阔的大草原。从这里您可以眺望阿苏火山美景，一年四季都能看到不同景色。
- 🏠 **水前寺公园**：号称全日本最大的和式公园面积7.3万平方公尺。全年汇聚了阿苏山的泉水营造了无以伦比的世外桃源。（**包含园内品尝抹茶与和果子**）
- 🏠 **熊本下通步行街**的商店琳琅满目，还有很多美食，可以在这里逛一整天。

第4天 熊本 - 120公里 - 长崎

- 🏠 **参观果园**，采摘当季水果，任您现採现吃。（**视季节而定**）
- 🏠 **渡轮**：从熊本港乘搭渡轮前往长崎。
- 🏠 **长崎蛋糕工厂见学**：长崎是日本最早接触西方文化的重要港口，葡萄牙人于16世纪将海绵蛋糕引入日本。
- 🏠 **长崎中华街**：丛横交错的商店和餐馆小巷遍布长崎市中心，这里已历经几个世纪在且是日本最古老的华人社区。

第5天 长崎 - 156公里 - 福岡

- 🏠 **长崎原爆纪念馆**：为了宣言和平理念而设立的纪念馆，展示二战中原子弹爆炸的历史性照片，警惕世人战争的可怕。
- 🏠 **长崎和平公园**：位于原子弹坠落地点北侧的小山区上。这里矗立9.7米高的和平纪念像，象征长崎市民对和平的渴望。
- 🏠 在雄伟的**佑德稻荷神社**，您可能会暂时忘记自己已身处佐贺乡间。
- 🏠 **天神**：位于福岡市西部公园，距离博多车站不远处，这里的商店、餐厅、酒吧和娱乐场所淋漓满目。

第6天 福岡市区遊

- 🏠 **太宰府天满宫神社**：日本最有名的神道教神社之一，祭祀日本学问之神—菅原道真的神社，学子会来此社参拜祈求学业进步考试合格。

季节安排

海中道海滨公园

(3月15日~4月14日, 10月15日~11月15日)

位于福岡市中心海湾对面的半岛上，是个重要的社区休闲公园。您可以在春天欣赏樱花、红花、郁金香等花卉。

筑紫野紫藤公园 4月15日-4月30日
是全日本最大，最老的紫藤树之一。

- 🏠 **朝圣博多一兰拉面工厂**，看一碗好拉面是如何诞生。
- 🏠 **博多运河城**：市内最大的购物娱乐中心，回国前您可以为最后的血拼冲刺。

第7天 福岡 ✕ 吉隆坡

今天，我们将乘搭当日班机返回家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



Nagasaki Peace Park Garden
長崎平和公園



Daizaifu Tenmangu Shrine
太宰府天满宮

DAY 1 KUALA LUMPUR ✕ FUKUOKA

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for departure flight to Japan.

DAY 2 FUKUOKA AIRPORT – 146km – BEPPU

- 📅 **Yufuin:** Surrounded by mountains and it has a fusion of Japanese European style town.
- 📅 **Lake Kinrin:** Representatives spot of Yufuin, you may catch the beautiful reflection of mountains and trees on the lake or stroll along while enjoying your time.
- 📅 **Umi Jigoku:** The hot spring features a pond of unique cobalt blue or red water with temperature of almost 98°C hot spring water. You may experience foot spa before moving to next destination.
- 📅 **Beppu Onsen:** One of the Japan's most famous hot spring areas that produced more hot spring water than any other in the country.

DAY 3 BEPPU – 90km – ASO – 49km – KUMAMOTO

- 📅 **Komezuka:** is a volcanic cone in Aso and is about 50 meters height. A green field covers the covers the surrounding area and the surface of it.
- 📅 **Kusasenri:** A dynamic panorama of glass covered plain. The beauty here will melt the heart of natural lovers.
- 📅 **Suizenji Garden:** The largest Japanese garden in area of about 73,000 square meters, rich in spring water from Mt. Aso and has created a world of different dimension to the urban space. **(Inclusive Japanese green tea & pastry section)**
- 📅 **Kumamoto Shopping Street** is a lot of shops and local gourmet you may enjoy entire day here.

DAY 4 KUMAMOTO – 120km – NAGASAKI

- 📅 Enjoy **fruit picking activities** in a local fruit farm. **(Subject to fruits seasonality)**
- 📅 **Ferry Ride:** Take a ferry ride from Kumamoto Port to Shimabara Port, Nagasaki.
- 📅 **Nagasaki Cake Factory Visit:** Nagasaki was the first port in Japan connected western culture, and Nagasaki cake was brought into Japan by Portuguese 16 century.
- 📅 **Nagasaki Chinatown:** A criss-cross of shop and restaurant filled lanes stretching over a block in downtown Nagasaki, Japan's oldest Chinese community since century ago.

DAY 5 NAGASAKI – 156km – FUKUOKA

- 📅 **Nagasaki Atomic Bomb Museum:** It was built to reflect the valuable moment of peace. The museum displayed information of World War II and warn people against war.
- 📅 **Peace Memorial Park & Monument:** Built to commemorate the atomic blast of Nagasaki, the 9.7meter-high Peace Statue sits in the park symbolizing the Nagasaki citizen's wish for peace.
- 📅 While at the majestic **Yutoku Inari Shrine**, you might forget for a moment that you are even in rural Saga.
- 📅 **Tenjin:** is in the western park of Fukuoka City, not far from Hakata Station, it is bustling with a wide variety of stores, bars, restaurants and entertainment.

DAY 6 FUKUOKA CITY TOUR

- 📅 **Daizafu Tenmangu Shrine:** The most famous Shinto Shrine dedicated to the spirit of Sugawara Michizane, a scholar and politician of Heian Period. Due to his great learning, he has been associated with Tenjin, a Shinto deity of education and is popular among students.

SEASONAL ARRANGEMENT

Uminonakamichi Seaside Park (15MAR-14APR, 15OCT-15NOV):

is a sprawling, family oriented public park located on a narrow peninsula across the bay from central Fukuoka. You may enjoy cherry blossom, nemophila, tulips and other flowers in spring.

Chikushino Wisteria Garden (15APR- 30APR)

One of the largest and oldest wisteria tree in Japan.

- 📅 Pilgrimage to the Hakata **Ichiran Ramen Factory** to see how a good bowl of ramen is born.
- 📅 **Fukuoka Canal City** is largest shopping and entertainment complex in town. Enjoy your shopping before bank to home.

DAY 7 FUKUOKA ✕ KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home and big farewell to Japan.

※ Sequence of the itinerary is subject to change according to the final flight confirmation.





海中道海滨公园
Umino Nakamichi Seaside Park



筑紫野紫藤公园
Chikusino Wisteria Park



採摘水果
Fruit Picking

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐 Lunch	晚餐 Dinner	住宿 Accommodation
1	-	-	-	-
2	机上用餐 Meal on Board	日式风味料理 Japanese Set	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	别府湾温泉酒店或同等级 Hotel & Resort Beppuwan or Similar
3	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式套餐 Japanese Set	自理 Own Arrangement	熊本国际旋风酒店或同等级 Hotel Wing Intl. Kumamoto or Similar
4	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式套餐 Japanese Set	中式料理 Chinese Cuisine	长崎ANA皇冠酒店或同等级 ANA Crowne Plaza Nagasaki or Similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式烧烤任吃 Japanese BBQ All you can eat	自理 Own Arrangement	门特荷福冈酒店或同等级 Monte Hermana Fukuoka Hotel or Similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式套餐 Japanese Set	自理 Own Arrangement	
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 Meal on Board	-	-

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况，做最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

行程亮点

体验	日式温泉 採摘水果 抹茶体验 长崎蛋糕工厂见学 一兰拉面工厂见学
景点	汤布园 阿苏山 长崎原爆纪念馆 佑德稻神社
商圈	福冈天神购物区 博多运河城
品尝	日式套餐 中式料理 日式长脚蟹会席料理

TOUR HIGHLIGHTS

EXPERIENCE	Japanese Onsen Fruit Picking Tea ceremony Nagasaki Castella Factory Visit Ichiran Ramen Factory Visit
ATTRACTIONS	Yufuin Mt. Aso Nagasaki Atomic Bomb Museum Yutoku Inari Shrine
LEISURE	Fukuoka Tenjin Shopping district Hakata Canal City
GOURMET	Japanese Set Chinese Cuisine Gala Crab Kaisek

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起)，并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动，恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间，SUNRISE将保留更改或取消行程的权利。
- 若SUNRISE的宣传手册或任何传播媒介，出现任何形式的印刷失误或遗漏，本公司一概不负责，并且保留更正的权利。
- 每位参与SUNRISE团的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况（例如：交通延误/取消、疾病、天气、示威、战争等等），因而引发额外支出的问题，SUNRISE一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款，请参阅单据背页或浏览
- 以上图片仅供参考，请以实物为准。

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- SUNRISE reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- SUNRISE is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; SUNRISE reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in SUNRISE's tours shall travel at his/her own risk. SUNRISE shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit
- All pictures shown are for illustration purpose only.

日本团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。若有需要，将提供简单的英语翻译。
- 三人房-房内第三名住客的床褥，将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民，外国公民则需缴付额外费用。

Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin, with simple translation in English if required.
- Triple Room - Third-person shall be based on a rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, the non-Malaysian surcharge applied.

Tentative Flight Details - Subject to Change

For Agent Use Only:

Updated Date: JULY 2023